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Hodnocení práce:

Volba tématu práce ajejí význam: (1) vysoce aktuální a významné téma

Formulace cílu práce: (1) cíle byly velmi vhodne formulovány

Metodika zpracování: (I) velmi vhodne zvolena a formulována

Práce s daty a informacemi: (1) použitá data aktuální, informace relevantní a správne zpracované

Celkový postup rešení: (1) postup rešení naprosto správný

Teoretické zázemí autora: (1) autor významné autory citoval a zná teorii dané problematiky

Práce s odbornou literaturou (citace, norma): (I) autor dodržel naprosto správne citacní normu

Úroveiíjazykového zpracování: (1) práce je jazykove naprosto správne zpracovaná

Presnost formulací a práce s odborným jazykem: (1) autor má široký pojmový aparát a umí ho
používat

Formální zpracování -celkový dojem: (2) práce je formálne v porádku, celkový dojem je dobrý

Komentár: Snad jediná pripomínka: strana 46 - sul draselná není N hnojivo, stejne jako Hyperkorn.

Splnení cílu práce: (2) cíle práce vcetne dílcích byly splneny

Formulace záveru práce: (2) závery jsou správne formulovány a jsou významné pro další využití

Komentár: Záver mohl být rozšíren o doporucení agrotechniky pestování brambor v ekologickém
zemedelství, ale nebylo to cílem práce, takže je to jen moje pripomínka k lepšímu využití této práce.

Odborný prínos práce ajejí praktické využití: (1) práce je po odborné a praktické stránce velmi
dobre využitelná

Celkové hodnocení práce:

Návr/l hodnocení práce známkou: výborne

Doporucuji práci k obhajobe: ANO
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Otázky k obhajobe:

Otázka 1: U hodnocení nákladu mi prijde jako nízká cena sadby 6 Kc/kg. Je tato cena reálná a je
možná i pro ekologickou sadbu brambor? Naopak pri prodeji mi cena ekologických brambor
pripadala také jako nízká, není v praxi mezi ekologickou a konvencní cenou verší rozdíl?
Otázka 2: Je prekvapující lepší výnos u ekologické varianty odrÚdy Impala než u konvencní. Je
ovlivnen nízkou vzcházivostí u této - konvenncnÍ varianty, nebo ješte jinými faktory?

Další pripomínky, vyjádrení a námety k obhajobe práce resp. k jejímu dalšímu využití:

Práce je velni pekná, rozsáhlá, doporucuji výsledky k publikování.
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